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Близько 17 години міський голова Михайло Полодюк мав телефонну розмову з Андрієм
Карпенком — інвестором Енергоінвеста. В розмові він запевнив міського голову, що є
усна домовленість з одним із київських банків про отримання кредиту на потрібну суму.

  

Під час розмови Андрій Карпенко повідомив Михайла Полодюка, що він вже зібрав
гарантійні документи. Зустріч з банком вже відбулася ввечері.

  

А завтра, до обіду, банк має прийняти відповідне рішення, про яке одразу буде
повідомлено Михайла Полодюка.
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